



## 50% خصم على عضوية النادي الرياضي لمدة 12 شهراً في فندق سيتي سنتر روتانا الدوحة لحاملي بطاقات الائتمان من البنك التجاري.

50% discount on the 12-month gym membership at City Centre Rotana Doha Hotel for Commercial Bank Credit Cardholders.

## Terms and Conditions الشروط والأحكام

- يجب أن يتمّ الدفع باستخدام بطاقة الائتمان من البنك التجاري.
- Payment must be made using a Commercial Bank Credit Card.
- يجب على العميل أن يقوم بطلب الخصم قبل اتمام عملىة الدفع.
- Customer needs to ask the merchant for the discount before completing the payment.
- لا يسرى الخصم عبر الدفع أونلاين.
- Not applicable on online payments.
- لا يمكن الاستفادة من هذه العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أخرى.
- Offer cannot be used in conjunction with any offer.
- لا تسري هذه العروض أثناع العطلات الرسمية (اليوم الوطني القطري، واليوم الرياضي للدولة، وعيد الفطر، وعيد الأضحى، وعطلة بداية العام الجديد).
- These offers are not applicable during seasonal holidays (Qatar National Day, Qatar Sports Day, Eid Al Fitr, Eid Al Adha, and New Year's Eve).
- تسري عروض الأطعمة والمشروبات لما يصل إلى 4 أشخاص فقط.
- The food and beverage offers are valid for up to 4 guests only.
- عروض الأطعمة والمشروبات لا تتضمن الكحول والتبغ.
- Food and beverage discounts exclude alcohol and tobacco.
- موظفو البنك التجاري مؤهلون للاستفادة من الخصومات بغض النظر عن فئة البطاقة التي يستخدمونها، كل ما عليهم فعله هو تقديم بطاقة موظف سارية المفعول.
- Commercial Bank staff are eligible to avail the above-mentioned discount regardless of the type of card they are using when providing an eligible staff ID.
- يتم إجراء الحجوزات بحسب الأماكن المتاحة.
- 9 Reservations are subject to availability.
- تسري هذه العروض من 22 أبريل 2024 وحتى 31 ديسـمبر 2024.
- There offers are valid from 22 April 2024 until 31 December 2024.

وزارة التجارة والمناعث المسلمان المسلم